
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 7. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 7. marca 2024 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

 Ing. Jana Janotková - prednostka 

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

 

 

Prítomní poslanci: Bc. M. Belohorský, Mgr. B. Berberich, Ing. N. Borovský,  

Mgr. S. Hricková, MVDr. Mgr. A. Jenčová, PhDr. L. Kleinová,  

O. Kmec, Ing. I. Kmecová, Ing. J. Skonc,  

PhDr. R.Schwarcz, Mgr. P. Slivka, Ing. J. Skonc,  

 

 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ľudmila Kolarčíková – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a IČ 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy  

Mgr. Erika Gordoňová – oddelenie kancelárie starostky  

 

 

 

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 Starostka mestskej časti otvorila 7. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 

Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne 

a včas zvolané. Zároveň privítala všetkých prítomných poslancov a zamestnancov miestneho 

úradu.  Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 12, teda 

zasadnutie je uznášaniaschopné. Z rokovania sa ospravedlnila poslankyňa: Lenártová.   

 

 Osobitne privítala pána Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej polície v Košiciach – 

stanica Nad jazerom, jeho zástupcu pána Jozefa Marcina a zároveň ospravedlnila riaditeľa 

Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom pplk. Ing. Martina Gncarčíka.    

 

 



K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený elektronickou formou. P. starostka vyzvala 

prítomných poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky.  

  

(Hlasovanie č. 1: z prít. 12 za 12) 

 

P. starostka vyzvala prítomných poslancov, aby v prípade ak majú doplňujúce návrhy 

do programu rokovania, aby ich predniesli.  

 

Žiadne doplňujúce návrhy od poslancov neboli vznesené. 

 

 

 

K bodu č. 3/  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

P. starostka určila za zapisovateľku pani Mgr. Eriku Gordoňovú a za overovateľov 

zápisnice poslancov Kleinovú a Kmeca. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: Kleinová 

a Schwarcz.  

 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 12 za 12) 

 

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad 

jazerom a Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom. 

 

P. starostka poprosila veliteľa Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom Ing. 

Miroslava Fajčíka, aby prítomných informoval o činnosti stanice za  posledné obdobie. 

 

Veliteľ MsP Ing. Fajčík prítomných informoval, že činnosť príslušníkov MsP stanice 

Nad jazerom, v sledovanom období od 06.12.2023 do 06.03.2024 bola zameraná na kontrolu 

dodržiavania verejného poriadku a čistoty, statickú dopravu, kontrolu zákazu konzumácie 

alkoholických nápojov, na kontrolu a ochranu detských ihrísk a školských areálov, ochranu 

majetku a dodržiavanie VZN mesta Košice a mestskej časti. Veliteľ stanice MsP pokračoval 

vymenovaním ďalších činností, ktoré v sledovanom období príslušníci vykonali: 

• 2 podozrenia z trestných činov (poškodzovanie cudzej veci a útok na orgán verejnej 

moci) 

• 1 nájdenie hľadanej osoby 

• vykonávanie preventívno – bezpečnostnostných akcií (so zameraním na kontrolu 

dodržiavania chovu psov, kontrola používania alkoholických nápojov, kontrola 

dodržiavania zákazu fajčenia, zabezpečovanie priechodov pre chodcov, kontrola 

dodržiavania zákona o cestnej doprave 



• zabezpečovanie verejného poriadku pri kultúrnych a športových podujatiach v rámci 

mesta Košice (futbalové zápasy KFA a Vianočné trhy) 

 

Pokračoval informáciou o poskytnutí súčinnosti pre: 

• mestskú časť Košice – nad jazerom pri monitorigu v nelegálnych osadách 

• pre MV SR pri vykázaní osoby z obydlia 

• pre vodárne pri preparkovaní motorových vozidiel z dôvodu poruchy 

 

V závere svoje správy veliteľ prítomných informoval, že v uvedenom období od 6.12.2023 do 

06.03.2024 bolo zo strany mestskej polície zistených a zaevidovaných 12 vrakov pričom z toho 

bolo 5 vrakov odstránených . Od 1.1.2015 bolo činnosťou stanice Nad jazerom odstránených 

spolu 286 vrakov. 

 

P. starostka sa veliteľovi MsP poďakovala za prednesenie správy, za spoluprácu 

s mestskou časťou za uplynulé obdobie a otvorila rozpravu. V rámci rozpravy starostka 

prítomných informovala, že mesto Košice pripravuje do rokovania mestského zastupiteľstva 

materiál týkajúci sa redukcie staníc mestskej polície, ale mestskej časti sa táto redukcia netýka. 

Keďže sa do rozpravy nikto neprihlásil, p. starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia č. 68  

 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 12  za 12 ) 

 

 

 

K bodu č. 5/  Slovo pre verejnosť 

 

Nakoľko nikto nepožiadal o vystúpenie,  p. starostka uzavrela tento bod a pokračovala 

v rokovaní.  

 

 

 

K bodu č. 6/  Správa o činnosti starostky Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

 

 V správe o činnosti, predniesla p. starostka správu o činnosti vykonanej od 8.12.2023. 

 

V rámci predkladanej správy p. starostka prítomných informovala, že MČ sa 

spolupodieľala na programe v rámci Košických rozprávkových Vianoc. Počas mesiacov 

december 2023 a január 2024 prebiehala na sídlisku pravidelná zimná údržba, denná operatíva 

a riešenie podnetov od obyvateľov sídliska. V predchádzajúcom období sa uskutočnili 

rokovania so zástupcami polície. Ďalej to bolo stretnutie so zástupcami spoločnosti Kosit 

a Mesta Košice. Toto stretnutie bolo uskutočnené z dôvodu eliminácie služieb týkajúcich sa 

odpadového hospodárstva.  

 



V mesiaci január sa starostka zúčastnila stretnutia s prezidentkou Slovenskej republiky 

v rámci prijatia zástupcov samospráv. 

  

 P. starostka sa zúčastnila rokovania zo zástupcami spoločnosti Doprastav, ktoré bolo 

zvolané aj za účasti mesta Košice. Na uvedenom stretnutí boli odprezentované práce, ktoré je 

ešte potrebné na Sleneckej ceste vykonať. Na uvedenom stretnutí kompetentní deklarovali, že 

práce na Sleneckej ceste by mali byť ukončené do konca mesiaca máj 2024.  

 

 Mestská časť počas jarných prázdnin pripravila pre svojich obyvateľov tradičnú 

korčuľovačku. Obyvatelia sa ďalej mali možnosť zapojiť do aerobik maratónu, alebo do 

charitatívneho behu Acitve life, ktorý mestská časť taktiež podporila.  

 

 P. starostka v rámci vystúpenia informovala aj o rokovaní s riaditeľom magistrátu 

k projektu s celomestským významom. Jedná sa o rekonštrukciu električkových tratí. 

V súčasnej dobe je otvorené stavebné konanie a aktuálne prebieha obstarávanie na zhotoviteľa 

diela. Riešiť sa bude úsek od Važeckej ulice až pod most VSS a nebude sa riešiť len koľajisko 

ale komplet celé príslušenstvo, teda zástavky, nástupištia, prestupný uzol. 

 

 V rámci spoločenských akcii p. starostka prítomných informovala o pripravovanom  

Dni učiteľov, ktorý sa v mestskej časti uskutoční dňa 15.03.2024 v KS Jazero, na ktorý v rámci 

svojho vystúpenia pozvala aj prítomných poslancov.    

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 69 

 

(Hlasovanie č. 4 z prít. 12 za 12) 

 

 

 

K bodu č. 7/  Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 

Materiál bol poslancom zaslaný v elektronickej forme. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 70 

 

(Hlasovanie č. 5 z prít. 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 8/ Správa o výsledkoch kontroly 

 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. Počas prerokovávania bodu sa z rokovacej miestnosti vzdialila 



poslankyňa Gajdošová. P. starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 71 

 

(Hlasovanie č. 6 z prít. 12 za 11, nehlasoval 1) 

 

Poslankyňa Gajdošová sa do rokovacej miestnosti vrátila a zaujala svoje miesto po 

hlasovaní 

 

 

 

K bodu č. 9/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2023 

 

P. starostka uviedla, že materiál bol zaslaný elektronicky.  

 

P. starostka pokračovala, že v súlade s uznesením č. 18 z 2. riadneho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom zo dňa 24. februára  2023, 

ktorým miestne zastupiteľstvo poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom 

rozpočte na rok 2023 rozpočtovými opatreniami: 

- zmeny rozpočtu v bežných príjmoch a bežných výdavkoch pri rovnakej zmene objemu 

bežných príjmov aj bežných výdavkov a presun bežných výdavkov pri nezmenenej 

výške celkových bežných výdavkov v celkovom objeme najviac 20 % bežných 

výdavkov schváleného rozpočtu počas kalendárneho roka 

 

Uviedla, že vykonaním rozpočtových opatrení č. 15-18 sa rozpočet bežných príjmov 

a  výdavkov nezmení. Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2023 schválený v objeme 1 527 

188 €. Čiastka  211 689 € zodpovedajúca objemu zmien  v  rozpočte bežných výdavkov 

realizovaných rozpočtovými opatreniami č. 1 - 18  schválenými starostkou mestskej časti 

v  roku 2023 predstavuje podiel 13,86 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený 

objem zmien - najviac 20 %  rozpočtu bežných výdavkov rozpočtu počas kalendárneho roka. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 72 

 

(Hlasovanie č. 7 z prít. 12 za 12) 

 

 

 

K bodu č. 10/  Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 

2024 a na roky 2025 – 2026 

 

 P. starostka prítomných informovala, že materiál k prejedávanému bodu bol zverejnený 

na webovej stránke mestskej časti a na úradnej tabuli. Materiál bol zároveň prerokovaný 

v komisiách a na miestnej rade.  



 P. starostka prítomných informovala,, že mestská časť plánuje v roku 2024 hospodáriť 

s celkovým rozpočtom v sume 1 992 000€. ďalej pokračovala, že bežné príjmy na rok 2024 sú 

rozpočtované v objeme 1 745 400 € a oproti roku 2023 sú vyššie o sumu 208 907 € a to 

z dôvodu predpokladaného vyššieho podielu na výnose dane z príjmu fyzických osôb, transferu 

zo štátneho rozpočtu na humanitárnu pomoc v súvislosti so situáciou na Ukrajine a na projekt 

Miestne občianske poriadkové služby. Kapitálové príjmy na rok 2024 sú rozpočtované v sume 

2 € ako príjem z predaja majetku - verejného osvetlenia mestu Košice ako prípady hodné 

osobitného zreteľa.  

 

P. starostka ďalej pokračovala tým, že príjmové finančné operácie v celkovej čiastke 

246 600 € predstavujú prevod a čerpanie  fondu hospodárskeho a sociálneho rozvoja na 

kapitálové výdavky v  sume 246 600  €. Bežné výdavky rozpočtu v roku 2024 vo výške 

1 739  577 € sú rozpočtované v jednotlivých programoch, ktoré sú nevyhnutné na zabezpečenie 

základných samosprávnych úloh mestskej časti. Kapitálové výdavky v roku 2024 sú 

rozpočtované vo výške 246 600 €. V prevažnej miere sú výdavky zamerané na realizačné práce 

v zmysle spracovaných projektových dokumentácií v roku 2023 ako aj z minulých rokov. 

Bežný rozpočet programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad jazerom na rok 2024 je v 

súlade s platnou legislatívou zostavený ako prebytkový vo výške  +5 843 €. Kapitálový 

rozpočet je schodkový z dôvodu realizácie investičných projektov schodok vo výške: -

246 600  €  je krytý zdrojmi z peňažného fondu. 

 

Následne p. starostka prítomných informovala o plánovaných najdôležitejších 

aktivitách mestskej časti v roku 2024 a to: 

 

• Zabezpečovanie čistoty a poriadku na sídlisku a v Rekreačnej lokalite Jazero. 

• Nákup mobiliáru - najmä lavičiek. 

• Výstavba viacúčelového ihriska na ulici Donská. 

• Výstavba verejného osvetlenia chodníkov na Galaktickej a Meteorovej ulici. 

• Spoluúčasť na projektoch financovaných z externých zdrojov. 

• Spolupráca s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení problému 

siníc v jazere. 

• Formou poskytnutia dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v mestskej časti. 

• Podpora činnosti Denného centra. 

• Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov. 

• Poskytovanie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi. 

• Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov formou rôznych druhov programov 

v  spolupráci s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR. 

• Realizácia kultúrno-spoločenských a športových aktivít v mestskej časti. 

• Duálne vzdelávanie. 

• Organizácia Prezidentských volieb a volieb do Europarlamentu 

 

V závere bodu prítomných informovala o kapitálových výdavkoch na rok 2024, ktoré 

sa budú týkať nielen viacúčelového ihriska, dobudovania kamerového systému z dotácie pre 

MsP, projektových dokumentácii na doplnenie verejného osvetlenia, ale aj projektovej 

dokumentácie na odbahnenie rekreačnej časti jazera. .  



P. starostka svoje vystúpenie ukončila a vyzvala prítomných k rozprave .  

 

Ako prvá sa o slovo prihlásila p. Jenčová, ktorá reagovala sumu 84 000,- € určenú na 

odbahnenie jazera. Na vysvetlenie uviedla príklad zo zahraničia, kde sa situácia so sinicami 

napriek realizácii rôznych opatrení stále opakuje. Pokračovala, že v roku 2014, keď skončila 

ako starostka zanechala spracované projekty na bazény v RL Jazero, na ktoré bolo aj krytie, 

a projekt sa neuskutočnil. Keďže jazero slúži ako zásobáreň vody pre USS Steel v prípade 

havárie, tak vypúšťanie nie je možné, ale stav je potrebné riešiť inak, napr. ako Brnenská 

priehrada a to formou prevzdušňovacej veže, keďže kyslík ničí sinice. Financovanie 

odbahnenia vidí ako vyhodené peniaze a preto navrhuje tieto finančné prostriedky presunúť 

inam.  

 

P. starostka na vystúpenie p. Jenčovej reagovala vysvetlením, že už pár rokovaní 

s USS  Steelom bolo a odbahniť svoju časť jazera plánuje aj USS Steel. Podľa jej slov 

vypúšťanie jazera nie je v pláne a odbahnenie sa bude realizovať ak bude účelovo vypísaná 

výzva a podotkla, že suma investície bola stanovená na základe prieskumu trhu. P. starostka 

reagovala aj na pripomienku ohľadom projektu bazénov na čo uviedla, že žiadna MČ bazény 

neprevádzkuje, nakoľko táto činnosť je kvôli zmene, resp. výkyvom počasia nerentabilná 

a  preto je potrebné revitalizovať a starať sa o to, čo už mestská časť má.  

 

Na vysvetlenie starostky reagovala p. Jenčová tým, že všetky verejnoprospešné aktivity 

produkujú stratu. V rámci rozpravy reagovala aj na pokles príjmov z prenájmu k čomu viedla, 

že je toho názoru, aby cena za prenájom pokiaľ nie je o priestor záujem bola znížená. Poukázala 

aj na nárast sumy určenej pre Denné centrum, pričom pôvodne myslela že je to kvôli Jazerským 

mažoretkám, ďalej na kultúrne aktivity a prevádzkovanie RL Jazero. Následne položila otázku, 

prečo sa na činnosti nevyužívajú aktivační pracovníci a MOPS-kári. V rámci svojho vystúpenia 

reagovala aj na stav súvisiaci s parkovaním v MČ. Vyjadrila sa, že nie je možné aby mesto 

blokovalo výstavbu parkovísk a pokiaľ primátor nesúhlasí s výstavbou parkoviska je nutné 

hľadať iné spôsoby. Ako príklad uviedla Važeckú ulicu, ktorá prešla rekonštrukciou v rámci 

ktorej sa mohlo zrealizovať parkovisko. Pokračovala, že obyvatelia mestskej časti chcú mať 

bezpečnosť, osvetlenie a parkovanie a toto poslankyňa v rozpočte nevidí. V závere svojho 

vystúpenia sa vyjadrila, že bude hlasovať proti rozpočtu, nie preto, že nechce podporiť rozvoj 

MČ.  

 

Na pripomienky p. Jenčovej reagovala p. starostka vysvetlením, že v návrhu rozpočtu 

sú sumy na aktivity a činnosť klubu DC navýšené z dôvodu valorizácie cien. V rekreačnej 

lokalite pracujú aktivační pracovníci ktorými MČ disponuje, avšak môžu robiť len to, čo 

dovoľuje zmluva. Ohľadom parkoviska na Važeckej ulici p. starostka vysvetlila, že na Važeckej 

ulici postaviť parkovisko možné nie je a to z dôvodu, že sa jedná o prestupný terminál. Ďalej 

uviedla, že v januári prebehli rokovania s investormi ohľadom výstavby parkovacieho domu 

v MČ. Je pripravený návrh lokalít, ale musia ešte prebehnúť rokovania s útvarom hlavného 

architekta.   

 



Do rozpravy sa ako ďalšia prihlásila p. Hricková, ktorá za vrátila k téme znížených 

príjmov a poprosila, aby sa osoba zodpovedná za projekciu pozrela na priestory určené na 

prenájom a dohliadla na to, aby priestory určené na prenájom spĺňali normy na určité druhy 

prevádzok. Aby potencionálny nájomcovia nemali pri otváraní prevádzok problémy s RÚVZ, 

napríklad kvôli bezbariérovosti. Starostka reagovala, že bezbariérovosť sa riešila v mesiaci 

január, kedy prebehlo rokovanie s projektantmi, ktorí sa venujú zníženiu energetickej 

náročnosti budov a mestskú časť čakajú ďalšie rokovania. Pravidelne sa vyhlasujú verejno-

obchodné súťaže, podarilo sa obsadiť veľké priestory, aktuálne prebieha jednanie o celé 

prízemie a vypíše sa ďalšia verejno-obchodná súťaž. Čo sa týka cien za prenájom, tak tie vysoké 

nie sú, cena za prenájom sa už niekoľko rokov nezvyšovali, stúpli ceny za energie. 

 

Z rokovacej sály odišiel poslanec J. Skonc, ktorý sa ospravedlnil Keďže sa nikto ďalší 

do rozpravy neprihlásil, rozprava bola ukončená 

 

P. Jenčová v závere rozpravy predložila pozmeňujúci návrh v znení: „Prvok 6.2.1 – 

projektová dokumentácia odbahnenie rekreačnej lokality Jazero – odbahnenie -84 000€“. 

 

P. starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia.  

(Hlasovanie č. 8 z prít. 11 za 2, proti 4, nehlasovali 5) 

 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie  č.  73 

 

(Hlasovanie č. 9 z prít. 11 za 10, proti 1) 

 

 

 

K bodu č. 11/ Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom na rok 2024 

 

Materiál k prejedávanému bodu ako uviedla p. starostka bol zaslaný elektronicky, bol 

prerokovaný v komisiách a v miestnej rade.  

  

 V termíne do 31.01.2024 bolo na miestny úrad doručených 11 žiadosti, ktoré spĺňali 

všetky VZN stanovené podmienky pre poskytnutie dotácie.  

P. starostka skonštatovala, že so sumami navrhovanými finančnou komisiou sa 

stotožňuje aj miestna rada. Sumy o ktoré žiadatelia žiadali boli mierne upravené. Pokračovala 

vysvetlením, že o každej žiadosti sa bude samostatne hlasovať, tak ako sa hlasovalo aj po 

minulé roky a na záver návrhová komisia prednesenie am blok uznesenie, o ktorom sa 

zahlasuje. 

 

1. Súkromné centrum voľného času, n.o., Galaktická 9, Košice  na projekt: Turnaj vo 

vybíjanej – žiaci 1. a 3. ročníka a Turnaj vo vybíjanej – žiaci 4.ročníka. Dotácia bude 



použitá na nákup občerstvenia pre deti, ceny pre víťazov (medaily, poháre) a nákup 

športových potrieb (lopty, píšťalky) vo výške 300,- €. 

 

(Hlasovanie č. 10 z prít. 11 za 11) 

 

Na návrh poslancov, že nie je potrebné prechádzať každú žiadosť zvlášť, keďže sumy boli 

prerokované na jednotlivých komisiách p. starostka uviedla, že o návrhu sa bude hlasovať am 

blok, ale navrhované sumy pre jednotlivých žiadateľov zopakuje.  

 

2. Združenie kresťanských seniorov Slovenska, Klub Košice – Nad jazerom, 

Levočská 5, Košice, dotácia vo výške 1400,- € 

 

3. Súkromné centrum voľného času pri SZŠ Dneperská, Dneperská 1, Košice, dotácia vo 

výške 450,- €  

 

4. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Oblastný výbor SZPB  ZO SZPB Košice 

– Juh, Hlavná 68, Košice, dotácia vo výške 400,- € 

 

5. Rodičovské združenie pri MŠ Azovská1, Košice, dotácia vo výške 2000,-€ 

 

6. G mini Dance team, o.z., Sputniková 7, 040 12 Košice, dotácia vo výške 2000,-€ 

 
7. PIMPOLLO, občianske združenie, Čingovská 9, Košice, dotácia vo výške 850,- € 

 

8. Verejná knižnica Jána Bocatia, Hlavná 48, Košice, dotácia vo výške 750,- € 

 

9. Školský športový klub TYDAM Košice, o.z., Užhorodská 1, Košice,  dotácia vo výške 

750,- € 
 

10.  Spoločnosť priateľov slobodnej výchovy a vzdelávania „Krídla“, Rázusova 18, 

Košice, dotácia vo výške 450,- € 

 

11.  Súkromné gymnázium n.o., Dneperská 1, Košice, dotácia vo výške 650,- € 

 

 

O slovo sa nikto ďalší neprihlásil, preto p. starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 74  

 

(Hlasovanie č. 11 z prít. 11 za 11   ) 

 

 

 

K bodu č. 12/  Rokovací poriadok Miestnej rady mestskej časti Košice – Nad jazerom 
 

 

P. starostka uviedla, že materiál k prejedávanému bodu bol zaslaný elektronicky a bol 

prerokovaný v legislatívno-právnej komisii, ktorá ho odporúča prijať.  

 



Hlavným cieľom novelizácie rokovacieho poriadku je zosúladenie dokumentu s praxou 

na jednotlivých zasadnutiach Miestnej rady a organizačným poriadkom miestneho úradu. P. 

starostka ďalej uviedla, že na rokovaní miestnej rady bola daná pripomienka a preto vyzvala p. 

Schwarca o prednesenie pripomienky, ktorá má byť zapracovaná. 

P. Schwarcz v rámci rozpravy vysvetlil, že pri rokovaní rady, ktorú tvoria 4 členovia 

môže nastať prípad, kedy nemôžu byť osobne prítomný 2 členovia, ale môžu byť prítomní 

online a preto dáva pozmeňovací návrh v znení “Doplniť čl. 6 Rokovanie miestnej rady do bodu 

1 vetu: Zasadnutie miestnej rady sa koná prezenčne, v prípade potreby online.“ 

(Hlasovanie č. 12 z prít. 11 za 11) 

 

V rámci rozpravy nikto ďalší o slovo neprihlásil, preto p. starostka rozpravu uzavrela 

a vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 75 

 

(Hlasovanie č. 13 z prít. 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č. 13/ Informatívna správa o riešení pripomienok z poslaneckých dní za rok 2023 

 

 Materiál k prejednávanému bodu bol zaslaný elektronicky. 

Poslanecké dni v roku 2023 sa uskutočnili podľa schváleného plánu v počte  10, vždy prvú 

stredu v mesiaci. Na poslaneckých dňoch sa  zúčastnili spolu 9 obyvatelia mestskej časti. Na 

všetky pripomienky boli dané písomné odpovede v lehote 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 76 

 

(Hlasovanie č. 14 z prít. 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č. 15/  Interpelácie 

 

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku starostka vyzvala poslancov, na písomné 

predloženie interpelácií. 

 

 

K bodu č. 16/  Rôzne 

 

V bode Rôzne sa o slovo prihlásil p. Slivka, ktorý prítomných informoval, že tom, že 

všetky oznámenia týkajúce sa majetkových pomerov poslancov za rok 2022 boli včas doručené 



a prípadné drobné nedostatky boli v zmysle zákona odstránené. Zároveň upozornil, aby 

poslanci poslali oznámenia za rok 2023 do 30.04.2024 na miestny úrad. . 

 

 

 

K bodu č. 17/ Záver 

 

Pani starostka uviedla, že program rokovania miestneho zastupiteľstva bol vyčerpaný. 

Poďakovala sa všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Jana Janotková    Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

    prednostka miestneho úradu      starostka mestskej časti 
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